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Lezing uitvaart door Eddy Elst met een terugblik op Tony’s KAVVV-verleden. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

AFSCHEID VAN EEN KAVVV-ICOON 

TONY MARTENS (°1929 - † 2019) 

 

We nemen hier afscheid van Tony Martens, de laatste van wat 

we de pioniers van de KAVVV kunnen noemen. Van medestichter 

van de sportfederatie in 1948 tot aan zijn afscheid als algemeen 

voorzitter in maart 2012, in die 64 jaar heeft Tony zich met hart 

en ziel ingezet voor de ontwikkeling van de amateursport 

oorspronkelijk in de Antwerpse  regio, en bij uitbreiding later 

ook in de Vlaamse regio. 

Zijn beginjaren bij de AVVV situeerden zich vooreerst als speler 

op het voetbalveld gedurende een vijftal jaren. Intussen 

ontwikkelde hij ook zijn schrijftalent, en kon zich als freelance 

journalist uitleven door de wekelijkse uitslagen van de 

toenmalige voetbalkompetitie van commentaar te voorzien, en 

door te sturen naar diverse kranten, die ze op maandag 

publiceerden. Het stoppen met voetballen was voor Tony echter 

niet gelijk aan het stoppen met sporten. Alle balsporten lagen 

bij hem in zijn bovenste schuif, met als orgelpunt het tennis. In 

1957 introduceerde hij in de AVVV de afdeling tennis, die hij 

uitbouwde tot een van de sterkhouders van de federatie.  

 



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ook bij de oprichting van de afdelingen Basketbal en Minivoetbal Antwerpen had hij een spreekwoordelijke 

vinger in de pap. Het succes van zijn tennisafdeling ging in het toenmalig hoofdbestuur niet onopgemerkt 

voorbij, en in 1967 werd hij gevraagd om toe te treden tot dit bestuursorgaan. Ook hierin stond Tony zijn 

mannetje, en werd in 1985 ondervoorzitter onder het voorzitterschap van Edgard Tubbax.  

In 1994 diende Edgard Tubbax zijn ontslag in als algemeen voorzitter en volgde Tony hem op in die functie, 

die hij gedurende de volgende jaren onverdroten heeft uitgevoerd.  Hij was als algemeen voorzitter vooreerst 

een man van principes. Het leiden van een federatie met verschillende sporttakken, verspreid over 20.000 

leden, met aan het hoofd van iedere sporttak een afdelingsvoorzitter was absoluut geen sinecure. Om 

iedereen regelmatig in dezelfde richting te blijven sturen was er begrip en een vorm van diplomatie nodig. 

Deze twee eigenschappen had Tony in meer dan voldoende mate. Op vergaderingen ontstonden soms 

meningsverschillen over bepaalde onderwerpen, versterkt door het eigen karakter, de eigen verzuchtingen 

en de eigen werkwijze van de respectievelijke afdelingsvoorzitters. Hierin nam Tony de taak op zich van 

bruggenbouwer, en met zijn diplomatisch talent hield hij iedereen binnen de uitgestippelde lijntjes. Ook op 

jaarlijkse vergaderingen van de afdelingen legde hij steeds de nadruk op twee begrippen die volgens hem 

onlosmakelijk met de Vriendenclubs verbonden waren, nl respect en sportiviteit. Gedurende zijn 

voorzitterschap legde Tony met iedereen in en buiten de sportwereld kontakten, de huidig generatie noemt 

dat netwerken. Tony was een netwerker avant la lettre, een eigenschap vermoedelijk opgedaan in het 

bedrijfsleven. Je kon in zijn gezelschap nergens komen op bijeenkomsten of vergaderingen van Bloso, 

Provincie, Stad Antwerpen of de Vlaamse Sportfederatie, of iedereen kende Tony, en Tony kende iedereen. 

Ook zijn taalvaardigheid was legendarisch, en zijn toespraken die steeds to the point waren, werden door 

iedereen gesmaakt om de bijwijlen humoristische toon. Tenslotte kunnen we ook de vrouw achter Tony, 

Lisette niet vergeten, die hem in al die actieve jaren gesteund en bijgestaan heeft.  

Tony zal ons allen steeds bijblijven als een vriendelijk en hartelijk mens, en in ieder geval als een grote 

mijnheer, met hoofdletters, in every inch a gentleman. Rust zacht, Tony! 

 
Lezing uitvaart door Theo Vissers met een terugblik op Tony’s verleden in het Tennis. 

 

Mijn verhaal begint ongeveer 25 jaar geleden met een eerste 

kennismaking met Tony.  Toen Tony me met zijn overredingskracht  wist 

te overhalen om lid te worden van het toenmalige KAVVV tennisbestuur.  

Ik kende Tony toen alleen maar van “horen zeggen”.  Ondanks het 

leeftijdsverschil  van 20 jaar, klikte het vanaf het eerste moment.   Ik heb 

hem toen leren kennen als rustig – gedreven – steeds bemiddelend en 

altijd voor een grapje te vinden.  Dat laatste konden we steeds 

terugvinden in zijn zeer gevarieerde en gesmaakte toespraken.  Met de 

hulp en steun van Lisette heeft hij toch heel wat gerealiseerd in het 

Antwerps tennisland, dit is niet meer te evenaren.  Tony heeft wel altijd  

 

 

 

 

 

verkondigt dat hij een braaf vrouwtje had,  want zonder haar steun en hulp was dit allemaal niet mogelijk.  

Wat wel straf is dat hij zelf niet aan sport deed.  Hij zegde wel dat hij bijna alle sporten kon, hij kon bijna 

voetballen, bijna tennissen.  Zelfs op latere leeftijd en om zijn vrouwtje Lisette te steunen in haar nieuwe 

passie kon hij bijna golven. 

Maar organiseren kon hij als de beste .  Dit was echt zijn ding.  Hij heeft zich indertijd echt opgewerkt tot de 

goeroe van het Antwerps tennisland.  In 1956 gestart met 7 tennis ploegen tot bij het hoogtepunt 600 

ploegen.  Hij was ook de man die het tennis trachtte te nivelleren zodat zowel de bankdirecteur als de 

werkman samen konden spelen, wat zeker niet evident was in de beginjaren.   Tussendoor  stichtte Tony de 

ondertussen ter ziele gegane tennisclub SMASH. Hij organiseerde er zeer gesmaakte tornooien.  Waar Tony  

zeer gerenommeerde spelers naar toe wist te halen en waar hij heroïsche verhalen kon over vertellen.  Hij 

smeedde ook zeer goede banden met de vrienden van VTV het huidige Tennis Vlaanderen.  Ook speelde hij 

in op de trend van vroegere pensioenleeftijd  en nam Beker Claus over.  Wat ondertussen een succesverhaal 

is.  Toen hij na 50 jaar voorzitterschap stopte , hebben we kunnen ervaren hoeveel kennis en kennissen hij 

had.  Dit konden wij niet direct overnemen, maar ook toen heeft hij ons nog verscheidene  jaren gesteund 

en konden we steeds bij hem terecht voor raad en daad.  Tony was wijd en zijd gekend, daar maakte hij al 

wel eens een grapje over.  Toen hij op audiëntie was bij de paus in Rome, vroegen ze op het Sint Pietersplein 

wie die persoon naast Tony Martens was.  Hij was in de tenniswereld gekend door “God en klein Pierke”.  Dat 

ondervinden wij nu nog steeds.  Er is regelmatig nog vraag naar “Den Tony” .  Helaas is het geen “neverending 

story “ en gaan we zijn heengaan moeten meedelen.  Maar ik ben er zeker van er zal nog veel over Tony 

gesproken worden en we zullen hem zeker niet vergeten.   



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lezing uitvaart door Davy Van Bogaert met een terugblik op de relatie met Tony op het KAVVVsecretariaat. 

 
Er zijn van die momenten… 

Elke dag kruisen mensen elkaars pad. Nieuwe mensen die je leert kennen, anderen die je uit het oog verliest. 

De meesten van hen spelen slechts een figurantenrol in je levensfilm, maar sommigen schoppen het een stuk 

verder en vertolken een hoofdrol. Wel, Tony, in alle eerlijkheid, kan ik zeggen dat jij een hoofdrol vertolkt 

hebt sinds de dag dat we elkaar voor de eerste keer ontmoetten. 

Het was een prachtige zomeravond in de maand juli 1999…mijn allereerste keer dat ik in het Huis van de 

Sport te Berchem binnenkwam, en met jou, als Algemeen Voorzitter van ‘De Vriendenclubs’ plaatsnam aan 

de grijze, ronde tafel in het secretariaat. Na een korte voorstelling, begon je honderduit te vertellen over de 

geschiedenis van ‘De Vriendenclubs’. Meteen merkte ik hoe gepassioneerd en boeiend je kon vertellen over 

die tijd van toen, de stichting, de beginperiode en de verdere uitbreiding van de net koninklijk geworden 

AVVV. Hoeveel uren hebben we niet samen doorgebracht aan diezelfde ronde tafel? Heel wat anekdotes en 

problemen binnen de KAVVV zijn die afgelopen jaren de revue gepasseerd. Altijd trachtte je op een waardige, 

gepaste en diplomatische wijze een oplossing te zoeken waarmee beide partijen zich konden verzoenen. 

Hoeveel beleidsplannen werden er niet uitgewerkt? Hoeveel begrotingen werden er niet opgesteld? Hoeveel 
onkostennota’s werden er niet nagekeken? 

Uiteraard waren het ook niet altijd de Vriendenclubs die op tafel lagen. Geregeld ging het er wel eens luchtiger 

aan toe. Meerdere boompjes werden opgezet over ‘den Beerschot’, ‘den Antwerp’ en SK Beveren. Ook tennis 

met Clijsters en Henin kwamen regelmatig ter sprake; zelfs Ilse Demeulemeester, Boer zoekt vrouw en Mijn 

restaurant kwamen steevast aan bod. En altijd was er wel de interesse die je betoonde voor het thuisfront, 

de kids, de sportieve prestaties,… 

Er zijn van die momenten echter dat je hoopt dat je ze nooit zal moeten meemaken. Maar helaas, we kunnen 

de tijd niet stopzetten of terugdraaien. 19 augustus 2019 heb je op 90-jarige leeftijd de Antwerpse tennis- 
én sportvelden in het algemeen ingeruild voor de eeuwige sportterreinen. 

In elk geval zal ik je steeds herinneren als een zeer aangenaam persoon om voor en samen mee te werken. 

Je wilskracht, je diplomatie, je humor, je beleving zullen me steeds bijblijven; en nog vaak zal ik 
terugdenken… ’Hoe zou Tony dit aanpakken?’ 

Tony, het is niet omdat je niet meer aan onze ronde tafel kan plaatsnemen, dat we je ooit zullen vergeten. 

Ik weet alleszins zeker dat je ook hierboven nog steeds de sport zult blijven volgen … 

 

 

 

 

 

 

 

  

VOETBAL ANTWERPEN – CLUBVERGADERING 26 AUGUSTUS 2019 
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 ZOEKTOCHT ANTWERPEN JONG BUIZEGEM  
1 juni – 30 september 2019 

 

 

TENNIS 

Na een moeilijk seizoen voor mij door allerhande beslommeringen is er van mijn kant terug beterschap in 

zicht zodat alles terug beter zal opgevolgd worden.  Waarvoor alvast mijn excuses! 

 

De kampioenen van Beker Claus zijn gekend 

1e afdeling dames: een zeer regelmatig Peerdsbos beslecht de titelstrijd in een onderling duel met Emblem 

door deze laatste met 5-0 te verslaan. 

2e afdeling dames: Stabroek kwam met een nieuwe ploeg, ze kwamen voor de titel, niettegenstaande de 

sterke weerstand van Borgerweert kloppen zij toch deze laatste. 

3e afdeling dames: Kalmthoutse strandde vorig seizoen nog op de tweede plaats door een administratieve 

fout, maar nam dit jaar weerwraak en behaalde de titel. 

4e afdeling dames: Blauwe Regen 2 begon de eerste wedstrijd met winst, maar verloor de punten door een 

foutieve opstelling.  Deze fout kon hen echter niet tegenhouden om afgetekend de titel binnen te rijven. 

5e afdeling dames: drie ploegen waren in strijd voor de titel: De Meyl, De Chalet en Antwerp 1;  deze 

laatste smeet alle troeven op tafel vanaf de eerste wedstrijd en het heeft geloond! 

6e afdeling dames: Stabroek 3 kwam sterk uit de hoek en won de titel. 

1e afdeling gemengd: Net als vorig jaar behaalde Kalmthoutse de titel. 

2e afdeling gemengd: Soc zakte vorig jaar naar tweede afdeling maar maakt het wel waar in tweede.  

Proficiat! 

1e afdeling heren: vorig seizoen voorafgegaan door nieuwkomer Stabroek 1, draait Brabo 1 de rollen om en 

laten zij Stabroek 1 achter zich! 

2e afdeling heren: Kalmthoutse toont zich ook bij heren 2 de sterkste. 

3e afdeling  heren: 7e Olympiade 1 laat op ganse competitie maar 2 puntjes liggen… 

4e afdeling heren: Soc 1 haalt het met minimaal verschil van Rommersheide 1. 

5e afdeling heren: Ten Hoeve 1 was dit jaar zeer sterk! 

6e afdeling heren: Savanti, de nieuwkomer uit Sint-Amands, mocht ineens aanschuiven aan de 

kampioenentafel. 

7e afdeling heren: de tijger is uit de tank gekomen, en het heeft opgebracht: Esso kampioen! 

8e afdeling heren: TC 80 heeft er een sterke eindsprint uitgeperst.  Dit was net niet voldoende om Ten 

Hoeve 2 van de titel te houden. 

 

Boetes 

Er zijn enkele vragen over opgelopen boetes binnengekomen.  Vanaf dit seizoen werden er boetes 

uitgedeeld voor een WO.  Dit is een beslissing genomen op de algemene vergadering bij het begin van het 

seizoen.  Wij willen WO’s tegengaan en geven genoeg mogelijkheid om wedstrijden te spelen. 

 

Interclub 

Hier moeten nog enkele uitslagen binnenkomen. 

 

Beker Salieën 

Door de extreme temperaturen werden verschillende wedstrijden verplaatst naar een andere dag of naar de 

voormiddag.  Goed bezig. 

LAAT ONS AAN DE GEZONDHEID DENKEN EN GEEN ONNODIGE RISICO’S NEMEN! 

 

 

 

 

 

 

 

 

     

 

 

 

 

 

VAKANTIE in Spanje (Nerja)? 

03 830 47 26 

Theo Vissers 
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Wens je de VriendenClubsonline-nieuwsbrief niet langer te ontvangen? Stuur dan jouw emailadres naar 

secretariaatkavvv@skynet.be en je wordt uitgeschreven uit de nieuwsbrief. 

Je kan intekenen op deze nieuwsbrief door hier te klikken. 

Zomerstages en sportkampen projectafdeling: augustus in een notendop 

Afgelopen maand vonden er opnieuw een heleboel interne zomerstages en sportkampen van de projectafdeling 

plaats.  

Van 29 juli tot 2 augustus vond de Pre Season basketbalstage plaats in Oostende. We hadden er o.a. coaches Senne 

Geukens (Okapi Aalstar), Pascal Angillis (Spirou Charleroi) en Wesley Wauters (Jeugd Amon Gentson) te gast. Van 

5 t.e.m. 9 augustus vertoefden we in Sport Vlaanderen Herentals met een judostage en van 19 t.e.m. 23 augustus 

verbleven we er met een groep karateka’s en rope skippers. Simultaan hielden we van 19 t.e.m. 23 augustus een 

judostage in Blankenberge.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

In Brugge (i.s.m. stad Brugge) hadden we in de 

zomervakantie meer dan 700 kinderen die naar de 

kleuter-, omni- of tienerkamp kwamen.  We 

organiseerden voor het eerst ook sportkampen voor 

stad Oostende. Van 19 t.e.m. 23 augustus 

organiseerden we er een omnisportkamp voor 80 

kinderen en van 26 t.e.m. 30  augustus een 

kleuterkamp voor 40 kinderen. 

Na het succes van de eerste externe dansstage in 

Eernegem vorig jaar, hielden we in Koekelare voor het 

eerst een soortgelijke externe dansstage. Met 30 

deelnemers was de stage meteen volzet. Dit maakte 

van de eerste editie van 19 t.e.m. 23 augustus meteen 

een succes. Ook in Eernegem was de tweede editie zeer 

geslaagd. Er kwamen maar liefst 75 kinderen dansen in 

de week van 26 t.e.m. 30 augustus. 

 

 

  

  

 

 

Diede Linseele 
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Wens je de VriendenClubsonline-nieuwsbrief niet langer te ontvangen? Stuur dan jouw emailadres naar 

secretariaatkavvv@skynet.be en je wordt uitgeschreven uit de nieuwsbrief. 

Je kan intekenen op deze nieuwsbrief door hier te klikken. 
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